
i ) l.-'- r!; ll-,' r,_ ;\ |

- 
/" i .\ I t: . i- 

' 
/t .1._A\\, ,,r.. r\

i. I I ':

|-) rJ !-:

fvtASil,,1
(-.ii.ll"

(f " .r -

.r1

iii'r.,
i-i ,. ,

DT.PT2.0003.26.2024

Wloclawek, dnia 16 pa2dziemika 2024r.
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FB'YMWyy Pani

Joanna Hofman-Kupisz

Radna Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na interpelacjg wniesionq podczas obrad Vlll sesji Rady Miasta w sprawie

wykonania nasadzefi nowych dzew, usuniqcia ubytkow i wycigcia uschniqtych pzy ulicach Polna,

Bracka, LeSna upzejmie informujg, i2 Miejski Zarz$ Infrastruktury Drogowej i Transportu bgdzie

sukcesywnie dokonywal nasadzefi na wskazanych ulicach w 2025 i 2026 roku.

Natomiast uschniqty dzewostan zostanie usunigty pzez jednostkg do korica bie2Ecego roku,

W pzypadku dzew, kt6rych wyciqcie wymaga uzyskania decyzji o wycinkq prace zostanq wykonane
po zakofi czeniu procedury formalno-prawnej,

Otzymujq

Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr do nr sprawy 0P1K.0003,306.2024

Biuro Rady Miasta


